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 7 Als gevolg van de regionalisering van Brandweer 
Beemster. Informatieavonden/contacten met de 
raad en het  korps bijv. Brandmeester. Hoe gaat 
dit in de toekomst plaatsvinden?

Dit zal de Veiligheidsregio in het vervolg organiseren, mede met de 
gebiedscommandant, onze huidige commandant. De invulling daarvan is 
nog niet bekend. Op 13 december aanstaande vindt de laatste 
gemeentelijke Brandmeester plaats. 
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  8  De opnoeming van de para commerciële 
inrichtingen, beperkt zich dit tot deze? (of missen 
wij de Beemster Keijser?)

De Beemster Keijser heeft geen vergunning in het kader van de Drank en 
Horecawet. Dat zouden ze wel moeten hebben. Er is of wordt op korte 
termijn een aanschrijving verzonden aan de Beemster Keijser.

   9  Na het minicongres HVC, is er iets te melden 
over HVC voortgang waarin aandeelhouders 
geïnformeerd moeten worden? 

Zover bekend zijn na het congres van 3 oktober 2013 geen nieuwe 
ontwikkelingen te melden.

9 Zijn er t.g.v. de brand bij de HVC te Alkmaar nog 
verhoging van de tarieven te verwachten doordat 
men minder energie kan opwekking?

Levering van energie is niet in geding geweest. De verwachting is dat dit 
geen invloed heeft gehad op de energielevering en op de nieuwe tarieven. 

   9 Wat is de overweging van het college om het 
principe verzoek voor een 2e rijhal van de 
Beemster ruiters te weigeren? 

Bij de vergunningverlening in 2007 is expliciet door het gemeentebestuur 
gesteld dat van een uitbreiding in de toekomst van de nieuwe 
manegevestiging geen sprake kan zijn. Bij de afwijzing van het 
principeverzoek heeft het college dit standpunt nog steeds actueel geacht 
en hierop aangehaakt. 
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10 Blz. 7 jaarverslag WZNH. Behoeft het jaarverslag 
nog correcties n.a.v. de drieeenheid aan 
documenten t.g.v. de reactieve aanwijzing door 
de provincie t.b.v. het bestemmingsplan?

Nee. Welstand staat hier geheel los van. 
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10 Blz. 18 jaarverslag WZNH.Advies erfconsulent in 
te schakelen. Hebben wij deze kennis niet zelf in 
huis als zijnde het kwaliteitsteam en de 
Beemster erven Des Beemster? 

Het kwaliteitsteam toetst nieuwe ruimtelijke ontwikkelingen en is geen 
welstandscommissie. Het Des Beemstersbeleid is ook toetsend en biedt 
(spel)regels voor inrichting van met name bebouwing op het Beemster erf. 
De ervenconsulent adviseert desgewenst op het gebied van totale 
erfinrichting met name op het gebied van groenblauwe kwaliteiten in 
relatie tot die bebouwing. Deze expertise hebben wij niet specifiek in huis. 
De ervenconsulent wordt geleverd door Landschap NoordHolland

10 Blz18 jaarverslag WZNH Een 
publiekspresentatie; Wat ziet u als meerwaarde 
hiervan naast de vast gelegde drieeenheid en 
de mogelijkheid om mensen persoonlijk te woord 
te staan?

Van belang is goede voorlichting over met name de nieuwe Beemster 
Omgevingsnota aan de burgers. Dat kan op verschillende manieren 
gebeuren. Een publiekspresentatie is een voorbeeld om die voorlichting 
collectief te geven.


